
Zápis ze schůze kontrolní komise ze dne 2. 11. 2022 

 

Účast: Hanzíková, Pilař, Valíček 

Program: 

Odpověď na mail manželů  Šormových ze dne 

29.10.2022: Stížnost na  jednání výboru SVJ 

 

Kontrolní komise konstatuje, že v Zápise ze schůze výboru 

zveřejněném 27.10. 2022 (viz nástěnka SVJ) je jasně uvedena 

CELKOVÁ cena další etapy rekonstrukce domu, tedy za 

všechny tři vchody. 

Předpokládaný výdaj za 1 vchod ve výši cca 1,3 mil. Kč byl 

odsouhlasen shromážděním SVJ  již 30.11.2016.  Na dalším 

shromáždění  30.6.2019 byl  projekt rozšířen  ještě o nové 

hydranty. 

Na posledním shromáždění 16.6.2022 byly plánované 

projekty opět potvrzeny v plném rozsahu. 

 Vzhledem k tomu, že k datu 30. září 2022 máme ve fondu 

oprav celkem 5 317 000 Kč, je plánovaná rekonstrukce domu 

v roce 2023 zcela reálná. 

Z výše uvedených důvodů pokládá kontrolní komise stížnost 

manželů Šormových za neopodstatněnou a nebude se jí dále 

zabývat.   

 

Brno 2.11.2022                                                      Zapsala: PhDr. Ludmila Hanzíková 

                                                                                                  předsedkyně KK 


